



Настоящий сертификат был вручен
This Certificate has been awarded to

We Do Not Sell, We Certify!

**ФЕДЕРАЛЬНОЕ БЮДЖЕТНОЕ УЧРЕЖДЕНИЕ НАУКИ
«ЦЕНТРАЛЬНЫЙ НАУЧНО-ИССЛЕДОВАТЕЛЬСКИЙ ИНСТИТУТ
ЭПИДЕМИОЛОГИИ» ФЕДЕРАЛЬНОЙ СЛУЖБЫ ПО НАДЗОРУ
В СФЕРЕ ЗАЩИТЫ ПРАВ ПОТРЕБИТЕЛЕЙ И БЛАГОПОЛУЧИЯ ЧЕЛОВЕКА
РОССИЙСКАЯ ФЕДЕРАЦИЯ, 11123, МОСКВА, УЛ. НОВОГИРЕЕВСКАЯ, 3А**

**FEDERAL BUDGET INSTITUTE OF SCIENCE «CENTRAL RESEARCH INSTITUTE OF
EPIDEMIOLOGY» OF THE FEDERAL SERVICE ON SURVEILLANCE FOR CONSUMER
RIGHTS PROTECTION AND HUMAN WELL-BEING**

3A, NOVOGIREEVSKAYA STR., MOSCOW, 11123, RUSSIAN FEDERATION

См. Приложение I с информацией по подразделениям (*)

View the Annexure I for the units (*)

в знак признания системы менеджмента организации, которая соответствует
In recognition of the organization's Management System which complies with

ISO 15189:2012

(Medical Laboratories - Requirements for Quality and Competence)

Сфера деятельности, на которую распространяется этот сертификат, определена ниже
The scope of activities covered by this certificate is defined below

Услуги по взятию биологического материала для проведения лабораторных исследований и услуги
медицинской многопрофильной лаборатории: биохимические, иммунохимические, серологические,
изосерологические, цитологические, общеклинические, бактериологические, гематологические,
коагулологические, молекулярно-генетические, химико-микроскопические, патоморфологические,
микробиологические, молекулярно-биологические, паразитологические исследования, проведение
клинических испытаний медицинских изделий для in vitro диагностики и фармацевтических препаратов

**Sample collection and multidiscipline medical laboratory diagnostics: biochemical, immunochemical,
serological, isoserological, cytological, general clinical, bacteriological, hematological, coagulological,
molecular genetic, chemical-microscopic, pathomorphological, microbiological, molecular
biological, parasitological researches, conducting clinical trials of medical devices for in vitro
diagnostics and pharmaceutical products**

Номер сертификата/Certificate Number: **SIS520822S160**

Дата выдачи оригинального сертификата/Date of Issue of Original Certificate: **23.08.2022**

Дата выдачи последнего сертификата/Date of Issue of latest certificate: **23.08.2022**

Срок действия/Expiry Date: **22.08.2023**

Дата ресертификации/Re-certification Due on: **23.07.2025**


Managing Director



Примечание. Настоящий сертификат действителен только в случае, если он представлен вместе с письмом о продолжении его действия после успешного проведения надзорного аудита.
Note: This certificate is valid only if produced with the continuation letter after the surveillance is carried out successfully.

Документация Организации и ее внедрение были рассмотрены и признаны соответствующими стандартным правилам. Настоящий сертификат регистрации основан на оценке указанной сферы деятельности, приведенной выше. Организация несет ответственность за выполнение стандартных правил. Любые существенные изменения в области сертификации или стандарте, упомянутом выше, делают этот сертификат недействительным. Настоящий аккредитованный сертификат выдан SIS Certifications Pvt. Ltd., уполномоченным International Organization for Accreditation Services, Burn point P.O. Box.293 St. George's, Grenada
Головной офис (SIS): Unit No. 514, 5th Floor, Vipul Business Park, Sector-48, Sohna Road, Gurgaon-122018, Haryana, India.
Международный офис (SIS): URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.
Email:support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in Call:+91-9910501396, +91-9643073391
Статус настоящего сертификата можно проверить на <https://siscertifications.co.in/verify/>
Web: www.siscertifications.co.in, www.siscertifications.com

The Organization's documentation and implementation has been reviewed and found to comply with the relevant standard rules. This certificate of Registration is based on the evaluation of the mentioned scope given above. Organization is responsible for maintaining the responsibilities of the relevant standard rules. Any significant changes in the scope of the certification or standard referred above render this certificate invalid. This is an accredited certificate issued by SIS Certifications Pvt. Ltd. sanctioned for issue by International Organization for Accreditation Services, Burn point P.O. Box.293 St. George's, Grenada.

Corporate office(SIS): Unit No. 514, 5th Floor, Vipul Business Park, Sector-48, Sohna Road, Gurgaon-122018, Haryana, India.
International office(SIS): URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.
Email us :support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in Call:+91-9910501396, +91-9643073391
The status of this certificate can be verified on "<https://siscertifications.co.in/verify/>"
Web: www.siscertifications.co.in, www.siscertifications.com





We Do Not Sell, We Certify!

Приложение I Annexure I

**ФЕДЕРАЛЬНОЕ БЮДЖЕТНОЕ УЧРЕЖДЕНИЕ НАУКИ
«ЦЕНТРАЛЬНЫЙ НАУЧНО-ИССЛЕДОВАТЕЛЬСКИЙ ИНСТИТУТ
ЭПИДЕМИОЛОГИИ» ФЕДЕРАЛЬНОЙ СЛУЖБЫ ПО НАДЗОРУ
В СФЕРЕ ЗАЩИТЫ ПРАВ ПОТРЕБИТЕЛЕЙ И БЛАГОПОЛУЧИЯ ЧЕЛОВЕКА
РОССИЙСКАЯ ФЕДЕРАЦИЯ, 111123, МОСКВА, УЛ. НОВОГИРЕЕВСКАЯ, 3А**

**FEDERAL BUDGET INSTITUTE OF SCIENCE «CENTRAL RESEARCH INSTITUTE OF
EPIDEMIOLOGY» OF THE FEDERAL SERVICE ON SURVEILLANCE FOR CONSUMER
RIGHTS PROTECTION AND HUMAN WELL-BEING
3A, NOVOGIREEVSKAYA STR., MOSCOW, 111123, RUSSIAN FEDERATION**

Услуги по взятию биологического материала для проведения лабораторных исследований и услуги медицинской многопрофильной лаборатории: биохимические, иммунохимические, серологические, изосерологические, цитологические, общеклинические, бактериологические, гематологические, коагулологические, молекулярно-генетические, химико-микроскопические, патоморфологические, микробиологические, молекулярно-биологические, паразитологические исследования, проведение клинических испытаний медицинских изделий для in vitro диагностики и фармацевтических препаратов

Sample collection and multidiscipline medical laboratory diagnostics: biochemical, immunochemical, serological, isoserological, cytological, general clinical, bacteriological, hematological, coagulological, molecular genetic, chemical-microscopic, pathomorphological, microbiological, molecular biological, parasitological researches, conducting clinical trials of medical devices for in vitro diagnostics and pharmaceutical products

SYNDICATE OF INTERNATIONAL SYSTEM CERTIFICATIONS

Номер сертификата/Certificate Number: **SIS520822S160**
Дата выдачи оригинального сертификата/Date of Issue of Original Certificate: **23.08.2022**
Дата выдачи последнего сертификата/Date of Issue of latest certificate: **23.08.2022**
Срок действия/Expiry Date: **22.08.2023**
Дата ресертификации/Re-certification Due on: **23.07.2025**


Managing Director



Примечание. Настоящий сертификат действителен только в случае, если он представлен вместе с письмом о продолжении его действия после успешного проведения надзорного аудита.
Note: This certificate is valid only if produced with the continuation letter after the surveillance is carried out successfully.

Документация Организации и ее внедрение были рассмотрены и признаны соответствующими стандартным правилам. Настоящий сертификат регистрации основан на оценке указанной сферы деятельности, приведенной выше. Организация несет ответственность за выполнение стандартных правил. Любые существенные изменения в области сертификации или стандарте, упомянутом выше, делают этот сертификат недействительным. Настоящий аккредитованный сертификат выдан SIS Certifications Pvt. Ltd., уполномоченным International Organization for Accreditation Services, Burn point P.O. Box.293 St. George's, Grenada
Головной офис (SIS): Unit No. 514, 5th Floor, Vipul Business Park, Sector-48, Sohna Road, Gurgaon-122018, Haryana, India.
Международный офис (SIS): URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.
Email:support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in Call:+91-9910501396, +91-9643073391
Статус настоящего сертификата можно проверить на <https://siscertifications.co.in/verify/>
Web: www.siscertifications.co.in, www.siscertifications.com

The Organization's documentation and implementation has been reviewed and found to comply with the relevant standard rules. This certificate of Registration is based on the evaluation of the mentioned scope given above. Organization is responsible for maintaining the responsibilities of the relevant standard rules. Any significant changes in the scope of the certification or standard referred above render this certificate invalid. This is an accredited certificate issued by SIS Certifications Pvt. Ltd. sanctioned for issue by International Organization for Accreditation Services, Burn point P.O. Box.293 St. George's, Grenada.

Corporate office(SIS): Unit No. 514, 5th Floor, Vipul Business Park, Sector-48, Sohna Road, Gurgaon-122018, Haryana, India.
International office(SIS): URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.
Email us :support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in Call:+91-9910501396, +91-9643073391
The status of this certificate can be verified on "<https://siscertifications.co.in/verify/>"
Web: www.siscertifications.co.in, www.siscertifications.com



Issue No.: 01



We Do Not Sell, We Certify!

**ФЕДЕРАЛЬНОЕ БЮДЖЕТНОЕ УЧРЕЖДЕНИЕ НАУКИ
«ЦЕНТРАЛЬНЫЙ НАУЧНО-ИССЛЕДОВАТЕЛЬСКИЙ ИНСТИТУТ
ЭПИДЕМИОЛОГИИ» ФЕДЕРАЛЬНОЙ СЛУЖБЫ ПО НАДЗОРУ
В СФЕРЕ ЗАЩИТЫ ПРАВ ПОТРЕБИТЕЛЕЙ И БЛАГОПОЛУЧИЯ ЧЕЛОВЕКА
РОССИЙСКАЯ ФЕДЕРАЦИЯ, 111394, МОСКВА, УЛ. ПОЛИМЕРНАЯ, 8**


**FEDERAL BUDGET INSTITUTE OF SCIENCE «CENTRAL RESEARCH INSTITUTE OF
EPIDEMIOLOGY» OF THE FEDERAL SERVICE ON SURVEILLANCE FOR CONSUMER
RIGHTS PROTECTION AND HUMAN WELL-BEING
8, POLIMERNAYA STR., MOSCOW, 111394, RUSSIAN FEDERATION**

Услуги по взятию биологического материала для проведения лабораторных исследований и услуги медицинской многопрофильной лаборатории: биохимические, иммунохимические, серологические, изосерологические, цитологические, общеклинические, бактериологические, гематологические, коагулологические, молекулярно-генетические, химико-микроскопические, патоморфологические, микробиологические, молекулярно-биологические, паразитологические исследования, проведение клинических испытаний медицинских изделий для in vitro диагностики и фармацевтических препаратов

Sample collection and multidiscipline medical laboratory diagnostics: biochemical, immunochemical, serological, isoserological, cytological, general clinical, bacteriological, hematological, coagulological, molecular genetic, chemical-microscopic, pathomorphological, microbiological, molecular biological, parasitological researches, conducting clinical trials of medical devices for in vitro diagnostics and pharmaceutical products

SYNDICATE OF INTERNATIONAL SYSTEM CERTIFICATIONS

Номер сертификата/Certificate Number: **SIS520822S160**
Дата выдачи оригинального сертификата/Date of Issue of Original Certificate: **23.08.2022**
Дата выдачи последнего сертификата/Date of Issue of latest certificate: **23.08.2022**
Срок действия/Expiry Date: **22.08.2023**
Дата ресертификации/Re-certification Due on: **23.07.2025**


Managing Director



Примечание. Настоящий сертификат действителен только в случае, если он представлен вместе с письмом о продолжении его действия после успешного проведения надзорного аудита.
Note: This certificate is valid only if produced with the continuation letter after the surveillance is carried out successfully.

Документация Организации и ее внедрение были рассмотрены и признаны соответствующими стандартным правилам. Настоящий сертификат регистрации основан на оценке указанной сферы деятельности, приведенной выше. Организация несет ответственность за выполнение стандартных правил. Любые существенные изменения в области сертификации или стандарте, упомянутом выше, делают этот сертификат недействительным. Настоящий аккредитованный сертификат выдан SIS Certifications Pvt. Ltd., уполномоченным International Organization for Accreditation Services, Burn point P.O. Box.293 St. George's, Grenada
Головной офис (SIS): Unit No. 514, 5th Floor, Vipul Business Park, Sector-48, Sohna Road, Gurgaon-122018, Haryana, India.
Международный офис (SIS): URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.
Email:support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in Call:+91-9910501396, +91-9643073391
Статус настоящего сертификата можно проверить на <https://siscertifications.co.in/verify/>
Web: www.siscertifications.co.in, www.siscertifications.com

The Organization's documentation and implementation has been reviewed and found to comply with the relevant standard rules. This certificate of Registration is based on the evaluation of the mentioned scope given above. Organization is responsible for maintaining the responsibilities of the relevant standard rules. Any significant changes in the scope of the certification or standard referred above render this certificate invalid. This is an accredited certificate issued by SIS Certifications Pvt. Ltd. sanctioned for issue by International Organization for Accreditation Services, Burn point P.O. Box.293 St. George's, Grenada.

Corporate office(SIS): Unit No. 514, 5th Floor, Vipul Business Park, Sector-48, Sohna Road, Gurgaon-122018, Haryana, India.
International office(SIS): URB. Santa Ana Cal. German, Scherieber 276, San Isidro, Lima, Peru 15047.
Email us :support@siscertifications.com, info@siscertifications.co.in Call:+91-9910501396, +91-9643073391
The status of this certificate can be verified on "<https://siscertifications.co.in/verify/>"
Web: www.siscertifications.co.in, www.siscertifications.com

